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Komisje: Infrastruktury oraz Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej, 
obradujące pod przewodnictwem posła Tomasza Ławniczaka (PiS), przewod-
niczącego Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej, rozpatrzyły:

– wniosek o powołanie podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządo-
wego projektu ustawy o zmianie niektórych ustaw wspierających rozwój 
mieszkalnictwa (druk nr 534).

W posiedzeniu udział wziął: Robert Nowicki podsekretarz stanu w Ministerstwie Rozwoju wraz 
ze współpracownikami, Bartłomiej Druziński prezes Krajowego Zasobu Nieruchomości.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Sławomir Jakubczak, Elżbieta Kessel, 
Jolanta Osiak, Jakub Sindrewicz – z sekretariatów Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz 
Monika Bies-Olak i Magdalena Klorek – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):

Szanowni państwo, otwieram wspólne posiedzenie Komisji Infrastruktury oraz Komisji 
Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej. Witam panie i panów posłów. Infor-
muję, że posiedzenie zostało zwołane przez panią marszałek Sejmu na podstawie art. 
198j ust. 2 regulaminu Sejmu i będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komuni-
kacji elektronicznej umożliwiających porozumiewanie się na odległość. Informuję rów-
nież, że zgłoszenia do zabrania głosu w dyskusji przez posłów należy wysyłać na odpo-
wiedni,  podany  adres  e-mail. Witam  przedstawicieli Ministerstwa  Rozwoju  –  pana 
Roberta Nowickiego, podsekretarza stanu. 
Szanowni państwo, musimy najpierw stwierdzić kworum. Zwracam się do państwa 

posłów  obecnych  na sali  i uczestniczących  zdalnie  w posiedzeniu  o zalogowanie  się 
i wzięcie udziału w próbnym głosowaniu sprawdzającym kworum. Proszę wyświetlić 
pulpity do głosowania, odpowiednio się zalogować i oddać głos po aktywacji pulpitu.
Szanowni państwo, otrzymałem informację, że w dzisiejszym posiedzeniu obradują-

cych wspólnie Komisji biorą udział 53 osoby i oczywiście mamy kworum.
Szanowni państwo, po przeprowadzeniu pierwszego czytania podczas dzisiejszego 

posiedzenia Sejmu marszałek skierował powyższy projekt ustawy do Komisji Infrastruk-
tury oraz Komisji Samorządu Terytorialnego i Polityki Regionalnej w celu rozpatrzenia. 
Zgodnie z propozycją przewodniczących Komisji przedmiotem dzisiejszego posiedzenia 
będzie rozpatrzenie wniosku o powołanie podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rzą-
dowego projektu ustawy o zmianie niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkalnic-
twa, zawartych w druku nr 534.
Proponuję powołanie dziewięcioosobowej podkomisji nadzwyczajnej, w której zgod-

nie z parytetem pięć miejsc przypadłoby klubowi Prawo i Sprawiedliwość, trzy miejsca 
byłyby zarezerwowane dla Koalicji Obywatelskiej i jedno miejsce dla klubu Lewicy. Czy 
jest sprzeciw wobec takiej propozycji? Nie słyszę.
Szanowni państwo, proszę o zgłaszanie kandydatur, choć szczerze powiem, że te kan-

dydatury już tutaj spłynęły. Czy mam je odczytać i skorygować?
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Poseł Cezary Grabarczyk (KO):
Prosimy o odczytanie.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Klub Prawo i Sprawiedliwość w podkomisji reprezentowaliby posłowie: Anna Paluch, 
Anna Kwiecień, Piotr Uściński, Paweł Rychlik oraz Agata Wojtyszek. Muszę wszystkich 
pięcioro wymienionych posłów zapytać, czy zgadzają się na udział w pracach podkomisji.

Poseł Anna Paluch (PiS):
Tak, zgadzam się.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Agata Wojtyszek?

Poseł Agata Katarzyna Wojtyszek (PiS):
Tak, zgadzam się.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Paweł Rychlik?

Poseł Paweł Rychlik (PiS):
Zgadzam się.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
W imieniu Piotra Uścińskiego i Anny Kwiecień, którzy prosili o usprawiedliwienie nie-
obecności, mogę powiedzieć, że oczywiście zgadzają się na udział.
Koalicję Obywatelską w podkomisji mają reprezentować posłanki Małgorzata Chmiel 

oraz Małgorzata Pępek, a także poseł Konrad Frysztak. Czy państwo posłowie zgadzają 
się na udział w pracach podkomisji?

Poseł Małgorzata Pępek (KO):
Tak, zgadzam się.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Pani Małgorzata Chmiel również. Pan Konrad Frysztak?

Poseł Konrad Frysztak (KO):
Tak, zgadzam się.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Dziękuję bardzo. Klub Lewicy reprezentowałaby poseł Karolina Pawliczak. Czy pani 
poseł się zgadza?

Poseł Karolina Pawliczak (Lewica):
Tak, zgadzam się. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Szanowni państwo, czy jest sprzeciw wobec wyboru takiego składu podkomisji?

Poseł Karolina Pawliczak (Lewica):
Panie przewodniczący, tu jest pytanie.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Proszę uprzejmie.

Poseł Stefan Krajewski (PSL-Kukiz15):
To może być sprzeciw. Czemu nie ma w reprezentacji Koalicji Polskiej? 

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Szanowni państwo, tak ustaliliśmy proporcje, jeśli chodzi o…

Poseł Jacek Tomczak (PSL-Kukiz15):
Ale to nie jest proporcjonalnie, panie przewodniczący. Jak wyglądają parytety?
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Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Przepraszam bardzo, ale ten punkt już mamy za sobą. Gdy powiedziałem o powołaniu 
dziewięcioosobowej podkomisji według określonego parytetu, zapytałem, czy jest sprze-
ciw wobec takiej propozycji.

Poseł Cezary Grabarczyk (KO):
Nie ma sprzeciwu, ale  jest propozycja modyfikacji składu, aby był  jedenastoosobowy 
skład – jedna osoba dojdzie z PiS i koalicja też dostanie jedno miejsce.

Poseł Karolina Pawliczak (Lewica):
Dokładnie.  Panie  przewodniczący, w ramach  życzliwości.  Jedna  osoba więcej  by nie 
zaszkodziła. 

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Czy jest sprzeciw wobec tej propozycji? Nie ma. W związku z tym ze strony Prawa i Spra-
wiedliwości proponuję pana posła Pawła Hreniaka. Czy się zgadza?

Poseł Paweł Hreniak (PiS):
Zgadzam się, dziękuję.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Nie ma sprawy. Proszę o zgłoszenie ze strony Koalicji Polskiej.

Poseł Stefan Krajewski (PSL-Kukiz15):
Zgłaszam Jacka Tomczaka.

Poseł Cezary Grabarczyk (KO):
Brawurowo. 

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Proszę  bardzo,  pan  Jacek Tomczak. Czy  są jeszcze  jakieś  uwagi? Myślę,  że nie ma. 
Na zasadzie konsensusu – czy jest sprzeciw wobec wyboru do składu podkomisji wymie-
nionych przeze mnie 11 posłów?

Poseł Cezary Grabarczyk (KO):
Nie ma.

Przewodniczący poseł Tomasz Ławniczak (PiS):
Nie ma. Stwierdzam, że Komisje powołały podkomisję nadzwyczajną do rozpatrzenia 
rządowego projektu ustawy o zmianie niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkal-
nictwa, zawartego w druku nr 534.
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia. Dziękuję państwu. Zamykam 

posiedzenie. Informuję, że protokół posiedzenia z załączonym pełnym zapisem jego prze-
biegu wyłożony będzie do wglądu w sekretariatach Komisji. Członków podkomisji proszę 
o pozostanie na miejscu.


